

《单词百科:necklaces是什么意思?necklaces怎么发音?necklaces的解释和用法》

英语单词necklaces是什么意思?necklaces怎么读?necklaces怎么发音?简答网为您整理了necklaces的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



necklaces怎么读

necklaces的读音:[nekli:z]

necklaces的意思

1、n.项链(necklace的名词复数);

necklaces的双语例句

1、 Then string your necklaces , bracelets, anklets or earrings as you deem beautiful.

然后按你心里认为美丽的式样串起项链、手链、脚链或耳环.

2、 On display are earrings, necklaces and bracelets made from jade, amber and amethyst.

展出的有用玉石、琥珀和紫水晶做的耳环、项链和手镯。

3、 Shop We have necklaces made with agate beads are colorful.

我们有玛瑙珠项链,颜色挺鲜艳的。

4、 Her bead necklaces and bracelets jangled as she walked.

她的珠子项链和手镯在她走动时叮当作响。

5、 For example, we have jade bracelets, ear-rings, and necklaces in here.

比如,在这儿有玉镯、耳饰和项链。

6、 Subdivision has quit care, earrings, pendants, necklaces, bracelets for your selection Filmpressed.

细分有戒托,耳环,吊坠,项链,手镯供阁下挑选。

7、 As rings, necklaces, earrings, cuff links, tie clips and so on.

像戒指、项链、耳环、袖扣、领带夹等等。

8、 Formulae for necklaces, rings, and new trinkets have been added to Enchanting.

增加新的项链,戒指和新的饰品配方给附魔。

9、 Stone Age settlers fashioned necklaces from sheep'steeth.

石器时代的移居者用羊的牙做成项链。

10、 Well, we're looking for a thief who likes stealing parrots and necklaces.

好的,我们来寻找那贼喜欢偷鹦鹉和项链的。

11、 It was full of jewelry rings, necklaces.

里面装满了宝石戒指项链。

12、 You can also buy matching necklaces and earrings at bargain prices.

你也可以用便宜的价格买到相匹配的项链和耳环.

13、Where did you get all those necklaces? Did you knock them off?

你哪儿弄到这些项链的? 是偷来的 吗?

14、She liked necklaces made of turquoise, and long pendant earrings.

她喜欢绿宝石项链, 及长坠饰耳环.

15、Mary liked to hand three necklaces about her neck.

玛丽喜欢脖子上挂3条项链.

以上是简答网为您整理的necklaces怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于necklaces

的用法、necklaces的释义、n

ecklaces的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/necklaces>

